@ UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL NATIONAL FEDERATIONS

Subject: Amendments to the Regulations for the International Transfers in Interclub Competitions

Dear President, dear Secretary General,

During its last meeting in September 2016, the UWW Bureau approved some minor amendments to the
Regulations for the International Transfers in Interclub Competitions.

These changes are the following:

- Article 14 - A wrestler living and working in the country of the hosting club for 6 years minimum does
not need to apply for a transfer authorization and pay a fee.

- Article 21 - Deadlines have been set for transfers applications:

e from the 1st of June until 31 July; and
e from the 1st of November until 30 of November.

- Article 50 - A copy of the passport is mandatory for all transfers applications.
- Article 50 - Transfer fees are calculated on the basis of the results achieved in the last 4 years only.
The amended regulations are available on the UWW website.

Yours Sincerely,

Michel Dusson
Secretary General

Corsier-sur-Vevey, 3 November 2016

United World Wrestling
Rue du Chateau, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 8426 F. 0041 21 323 6073


https://unitedworldwrestling.org/governance/regulation/olympic

@ UNITED WORLD WRESTLING

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Concerne: Amendements au Réglement des Transferts Internationaux pour les Compétitions Interclubs

Cher Président, Cher Secrétaire Général,

Lors de sa derniére réunion en Septembre 2016, le Bureau de ’'UWW a approuvé des amendements mineurs
au Reglement des Transferts Internationaux pour les Compétitions Interclubs.

Les changements sont les suivants :

- Article 14 - Un lutteur vivant et travaillant dans le pays du club qui recoit depuis au moins 6 ans n’a
pas l’obligation de demander un transfert et de payer une taxe ;

- Article 21 - Des dates pour les dépots de demandes de transfert sont introduites :

e entre le 1°"juin et le 31 juillet ; et
e entre le 1°" et le 30 novembre.

- Article 50 - Une copie du passeport est obligatoire pour la demande de transfert.

- Article 50 - Les taxes de transfert sont calculées sur la base des résultats des 4 derniéres années
uniquement.

Les réglements amendés sont désormais disponibles sur le site web de [lUWW.

Avec mes salutations sportives,

Michel Dusson
Secrétaire Général

Corsier-sur-Vevey, 3 novembre 2016

United World Wrestling
Rue du Chateau, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 8426 F. 0041 21 323 6073


https://unitedworldwrestling.org/fr/governance/reglement/olympique

